
 

 Federació de Moros i Cristians d’Oliva 
 Interés Turístic Autonòmic 

ACTA 
ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE LA FEDERACIÓ MIC OLIVA 

LLOC: Casa de la Festa 

DATA: 29 d’octubre de 2023 

1ª CONVOCATÒRIA: 11.00 h. 

2ª CONVOCATÒRIA: 11.30 h. 

 

Assistència 

Assistents: 134 compromissaris/es  
S'han excusat d'assistir: 19 compromissaris/es  
 

Ordre del dia 

1. Votació de l’acta anterior 
2. Presentació del balanç 2023 
3. Votació del pressupost 2024 
4. Conveni amb l’Ajuntament  
5. Acte benèfic 
6. Torn obert de paraula 

 

Desenvolupament de la sessió 

El vicepresident Vicent Llorca obri la sessió a les 11.33 h., dóna la benvinguda i excusa 
l’absència del president que per motius laborals no ha pogut assistir a l’assemblea. 

A continuació, el vicepresident comença a desenvolupar l’ordre del dia. 

1. Votació de l’acta anterior. 

Es procedeix a la votació, on l’acta de l’assemblea anterior queda aprovada per unanimitat de 
les assistents. 
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2.Presentació del balanç 2023.  

S'explica que com ve sent costum, no podem fer la votació del balanç sinó la presentació del 
balanç previst, ja que no hem rebut la subvenció de l’Ajuntament. 

La tresorera Nadia Gómez, explica que hi ha més d'un 10% de variació del pressupost, ja 
que els preus en general ha sofrit un increment. 

Es detallen algunes de les partides que ha variat, com la de representació ja que hem crescut 
en nombre de festers/es. 
Se'ns ha reclamat una quota de SGAE de l'any 2017 i la quota d'UNDEF de 2020, que ens 
negarem a pagar per no haver festes per la pandèmia, però que ara ens han requerit. 
La partida d'impremta és semblant, malgrat que hem reduït la quantitat d'exemplars del 
llibre. 
En música el conveni amb l'A.A.M.O. ha pujat i en pirotècnia hem reduït quantitats per 
complir amb el pressupost. 
Respecte a la pólvora, ha augmentat el nombre de persones trabuqueres. 

Pel que fa als ingressos, estem pendents del conveni amb l'Ajuntament. A més, hem rebut 
aportacions de dos empreses. 
També l'aportació que han fet els festers i festeres per al llibre, que no teníem en compte. 
Estem pendents de dos subvencions a les quals hem optat. 

Com hem explicat, no podem dur a votació el balanç, ja que l'any no està tancat. 

Un fester Mudèjar pregunta per la partida de barques. 
S'explica que el romanent existent és per a pagar a proveïdors fins que l'Ajuntament no ens 
pague per davant de festes i no com ara, un any després. 

3.Votació del pressupost 2024.  

S’exposa que el pressupost està basat en el balanç, ja que és el més realista. Sols s’ha eliminat 
l’acte benèfic. 
És molt similar, perquè el balanç està adaptat als preus reals de 2023. 

No havent dubtes es procedeix a la votació del pressupost, queda aprovat per unanimitat de 
les assistents. 

4.Conveni amb l’Ajuntament. 

Es comenta que la tramitació de la subvenció d’enguany s’ha començat a tramitar més tard 
que mai, quasi un mes, el 16 d’octubre. 
Estem negociant el nou conveni amb l’Ajuntament, i intentant augmentar partides i 
modificar el tipus de pagament. 
Dilluns el president es reunirà amb l’Ajuntament, i s’informarà els presidents/es. 
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5.Acte benèfic. 

S’explica que com a festa d’Interés Turístic Autonòmic, hem de realitzar un acte benèfic 
bianualment. 

Continuant amb la vessant cultural, aquest any volem retre homenatge a la segona etapa de 
la Festa, els anys 50. 

Amb una recreació teatralitzada de les ambaixades celebrades a la plaça de sant Roc, que 
començarà a les 12 h amb una cercavila des de l'Ajuntament on participaran les filades 
representades pels seus/es presidents/es i abanderats/es, així com tots els festers i festeres 
que vulguen. 
En acabar les ambaixades, baixarem tots junts en cercavila per a celebrar un dinar de 
germanor al «pàrquing de la cooperativa» (sant Vicent). Gaudirem després de la festa 
amenitzada per música de xaranga i barra a preus populars.  

Una festera Pirata comenta que es podria convidar als festers del Crist que participaven en 
l’època, se li respon que sí i que rector de la parròquia ja està assabentat i convidat a l’acte. 

6.Torn obert de paraula. 

No havent cap intervenció més, sense més assumptes a tractar, el vicepresident tanca la 
sessió a les 11.47 h, de la qual, com a secretària estenc aquesta acta. 

El president                                                                                  La secretària 
Óscar Prieto Ramos                                                                                        Helena Mañó Girau
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